

Notice on the Launch of the Company-wide

Online Safety Knowledge Quiz

关于开展安全生产月全员《线上安全知识问答活动》的通知

<u>Purpose:</u> To further enhance employees' safety awareness and engagement, the company will officially launch the "Online Safety Knowledge Quiz" on the training platform. The activity is open to all employees, and everyone is encouraged to participate actively. The goal is to promote learning through testing and drive action through learning.

活动目的:为进一步提升员工的安全意识与参与度,公司将在培训平台正式组织开展《线上安全知识问答活动》,面向全体员工开放参与,鼓励大家积极参加、以考促学、以学促行。

<u>Method:</u> The activity will be conducted via the "Moxueyuan Training Platform" on Wecom. (Please refer to Attachment 1 for step-by-step instructions.)

活动方式:本次活动将通过企业微信的《魔学院培训平台》进行(操作步骤见附件1)

Activity Date and Time:

活动时间:

Start: Monday, 5th May 2025, 08:00

End: Friday, 9th May 2025, 08:00

开始时间: 2025年5月5日(星期一)08:00

结束时间: 2025年5月9日(星期五)08:00

Activity Details 活动内容:

Content of the Online Safety Knowledge Quiz: Covers multiple professional fields, including site safety, process safety, environmental protection, occupational health, fire protection, and security.

《线上安全知识问答活动》内容:涵盖现场安全、过程安全、环境保护、职业健康、消防和安保等多个专业领域。

Question Types 题型:

Includes both single-choice and multiple-choice questions, with a total of 100 questions. Each question is worth 1 point, for a total of 100 points.

包括单选题和多选题,共计 100 题。每题计 1 分,总分为 100 分。

Test Duration 测验时长:

45 minutes. Please manage your answering time wisely.

45 分钟,请合理安排答题时间。

Quiz Rules

活动规则:

 Screen Switching Prohibited: Accumulating 3 or more instances of screen switching (including pop-up messages) will result in the system automatically submitting your quiz.

严禁切换屏幕:切屏累计达到 3 次及以上(含弹出消息),系统将自动提交答卷。

2. **Time Limit**: The system will automatically submit the quiz when the time is up.

时间限制:时间结束后系统将自动提交答卷。

Single Attempt: Each employee is allowed only one attempt. No retests will be provided.

作答次数:每位员工仅可作答一次,不提供补考。

Rewards 奖励:

Based on the passing rate and completion time, the top 50 employees will be awarded a "Safe Production Month Commemorative Gift".

按照答题合格率和作答时间排序,成绩排名前50名的员工将获得《安全生产月精美纪念品》奖励。

Additional Notes:

其他说明:

Please remind employees to plan their time in advance and actively participate. If there are any questions, please contact HSE Department.

请各部门提醒员工提前安排时间,积极参与。如有疑问,请联系 HSE 部。

Attachment 1: Where to Access "Moxue Training Platform" in WeCom?

附件 1: 如何在企业微信中找到《魔学院培训平台》?



Step 1: Open Wecom and click into "Workspace" → Moxue Training Platform

步骤 1: 打开企业微信,点入《工作台》→魔学院企业培训



Step 2: Click "Task Center"

步骤 2: 点入"任务中心"



Step 3: Click "Task Center" and click "Company Safety Month: Safety Knowledge Online Quiz"

步骤 3: 点入"考试"后点入"2025年公司安全月:线上安全知识问答"

HSE Dept.
HSE 管理部
28th April 2025
2025 年 4 月 28 日